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جهت دریافت آخرین اخبار و رویدادهای کیش و منطقه از 

پایگاه خبری، تحلیلی اقتصاد کیش 
دیدن  فرمایید

بهره برداری از دستگاه تشخیص 
ویروس کووید 19 در بیمارستان کیش 

اقتصاد کیش - با همت ســازمان منطقه آزاد کیش و 
حمایت های وزارت بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی 
کشور و مشارکت بخش خصوصی در این منطقه؛ دستگاه 
تشــخیص ویروس کووید 19 در بیمارستان کیش به بهره 

برداری رسید 
به گزارش اقتصاد  کیش، آئین بهره برداری از دستگاه 
تشــخیص ویروس کووید 19 که با حضور غلامحســین 
مظفری رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد 
کیش، محمدرضا شانه ساز رئیس سازمان غذا و دارو کشور 
و فعالان اقتصادی کیش،روز گذشته  در بیمارستان تخصصی 
و فوق تخصصی کیش برگزار شــد؛ غلامحسین مظفری از 
کاهش هزینه های دریافتی تست کووید 19  از بیماران مبتلا 
به کرونا خبر داد و گفت: در شرایط کنونی تمام تلاش سازمان 
و بیمارستان تخصصی و فوق تخصصی کیش ارائه خدمات 
با کیفیت به بیماران و مراجعه کنندگان به این مجموعه است.

دکتــر مظفری در ادامه تصریح کرد: در طول ســه ماه 
گذشــته بالغ بر هشــت میلیارد تومان بــه منظور اقدامات 
پیشگیرانه و مقابله با بیماری کووید 19 در سطح این منطقه 

توسط سازمان منطقه آزاد کیش هزینه شده است.
وی بــا بیان این کــه بیمارســتان تخصصی و فوق 
تخصصی کیش برای ارائه خدمات پزشــکی و درمانی به 
بیماران و مراجعه کنندگان هیچ بودجه ای را از دولت دریافت 
نمی کند اظهار داشت: این مجموعه تحت مدیریت سازمان 

منطقه آزاد کیش به صورت خود گردان اداره می شود. 
رئیس هیئت مدیره ســازمان منطقــه آزاد کیش در 
خصــوص فراهم نمودن زیر ســاخت های لازم به منظور 
اجرای طرح قرنطینه در جزیره کیش افزود: خوشــبختانه با 
مشــارکت بخش خصوصی و فعالان اقتصادی این طرح به 
مدت 4 هفته در پیک اول با موفقیت اجرا شــد و توانستیم 

تجهیزات مود نیاز این منطقه را تامین کنیم. 
در این مراســم محمدرضا شــانه ساز رئیس سازمان 

غذا و دارو کشــور در خصوص تولید واکسن کرونا گفت: 
خوشــبختانه ظرفیت تولید اغلب داروها در داخل کشور 
فراهم شــده اســت ولی تا کنون واکسنی برای این بیماری 
تولید نشــده و مطالعات بالینی در این زمینه همچنان ادامه 
دارد؛ اگر نتایج مطالعات بالینی اثبات شود ضمن این که می 
توانیم نیاز کشور را برطرف کنیم، در این زمینه صادرات هم 

خواهیم داشت. 
شانه ساز گفت: از نظر رفتار چندگانه ویروس؛ فعالیت 
های تولید واکسن با پیچیدگی های خاصی همراه شده است 
و بر همین  اســاس تولید واکســن 18 تا 24 ماه به طول می 

انجامد. 
وی عنوان کرد: محققین در تلاش هستند تا این زمان 
را کاهش دهند ولی به خاطر این که تولید واکســن مبتنیبر 
اطلاعات علمی و راســتی آزمایی است، مدت زمان 18 ماه 

برای آن پیش بینی شده است. 
رئیس ســازمان غذا و دارو کشــور بر عدم استفاده از 
آمپول دگزامتازون تاکید کرد و افزود: مصرف خود ســرانه 
این دارو برای بیماران مبتلا به کرونا توصیه نمی شــود و آن 
را بسیار خطرناک می دانیم و پزشکان نیز باید نهایت دقت و 

حساسیت را در تجویز این دارو در نظر بگیرند. 
گفتنی است در مراسم بهره برداری از دستگاه تشخیص 
کرونا که با حضور غلامحسین مظفری رئیس هیئت مدیره و 
مدیرعامل و برخی از معاونین و مدیران سازمان منطقه آزاد 
کیش، محمدرضا شانه ساز رئیس سازمان غذا و دارو کشور و 
هیئت همراه در بیمارستان تخصصی و فوق تخصصی کیش 
برگزار شــد از تلاش ها و مشارکت های فعالین اقتصادی 
کیش در راستای اقدامات پیشگیرانه و مقابله با شیوع بیماری 

کرونا در سطح این منطقه تقدیر و قدردانی شد.  

با همت سازمان منطقه آزاد کیش و مشارکت بخش خصوصی کیش انجام شد،

اقتصاد کیش - رئیس اداره آموزش و پرورش کیش گفت: ثبت نام در پایه های اول ابتدایی، 
هفتم و دهم به صورت حضوری انجام می شود.

قوامي نژاد گفت: با توجه به شــرایط کشــور و جزیره کیش والدین در مقطع اول ابتدایي 
مي توانند یک پیش ثبت نام اولیه به شکل غیر حضوري انجام دهند تا مراکز سنجش آمادگي 
نوآموزان بدو ورود به دبســتان از 20 تیرماه آماده پذیرش خانواده ها و نوآموزان بدو ورود به 
دبستان آماده شود.وي گفت: براي پایه هاي هفتم و دهم باید منتظر هدایت تحصیلي باشیم تا 

نمرات کلیه دانش آموزان پایه نهم ثبت شود.
قوامي نژاد گفت: براي هدایت تحصیلي دانش آموزان دختر و پســر نیز دانش آموزان به 

مدارس محل تحصیل خود مراجعه کنند.
رئیس اداره آموزش و پرورش کیش گفت: بیستم تیر نیز آزمون دبیرستان هاي نمونه برگزار 
خواهد شــد و امیدواریم در اولین فرصت نتایج اعلام شــود تا دانش آموزاني که در این آزمون 

موفق شدند بتوانند فرصت کافي براي نام نویسي داشته باشند.

آغاز ثبت نام سال تحصیلی جدید 
در مدارس کیش 

رئیس اداره آموزش و پرورش کیش اعلام کرد :

همراهی و همدلی دستگاه های اجرایی مستقر درکیش  
نقش موثری در رونق اقتصادی منطقه دارد 

در نشست دکتر  مظفری با رئیس  دادگستری و دادستان کیش مطرح شد:

اقتصاد کیش -دکتر  مظفری مدیرعامل سازمان منطقه 
آزاد کیش گفت: با همکاری و همدلی تمام دســتگاه های 
اجرایــی و اقدامات موثر در حوزه های مختلف؛ ســرمایه 
گذاران توانمند و تراز اول کشــور در این منطقه ســرمایه 

گذاری می کنند.
به گزارش اقتصاد  کیش، نشست دکتر  مظفری رئیس 
هیئــت مدیره و مدیرعامل و برخــی از معاونین و مدیران 
ســازمان منطقه آزاد کیش با یاســین مطهــری زاده رئیس 
دادگستری کیش و محمد عباسی دادستان کیش  به مناسبت 
گرامی داشــت هفته قوه قضائیه روز گذشته  در ساختمان 

دادگستری کیش برگزار شد. 
دکتر  مظفری  در این نشست ضمن گرامی داشت یاد 
و خاطره شهدای عزیز از جمله شهید بهشتی معمار و بنیان 
گذار سیستم قضایی کشور،این دیدار را فرصتی برای گرامی 
داشت هفته قوه قضائیه مغتنم برشمرد و گفت: دادگستری  
کیــش همراه و همگام با ســازمان تــلاش می کند امنیت 

اجتماعی، اقتصادی و فرهنگی در این منطقه برقرار شود. 
مظفری در ادامه سخنان خود افزود: همراهی و همدلی 
دســتگاه های اجرایی مستقر در این منطقه نقش موثری در 
رونق اقتصادی منطقه دارد و باعث شده است  بخشی از این 
پروژه هایی که در سنوات گذشته نیمه تمام رها شده بودند؛ 
تعیین تکلیف شوند و فعالیت های خود را از نو آغاز کنند. 

وی بر انجام اقدامات موثر در پروژه های زیر ساختی 
کیش اشاره کرد و اظهار داشت: پروژه هایی که سازمان منطقه 
آزاد کیش متولی آن بود، بعد از مدت ها با سرعت و شرایط 

مناسب فعالیت های خود را از نو آغاز کردند.  
غلامحســین مظفری بر ضرورت اقدامات عمرانی 
و ســرمایه گذاری مجموعه های"پولی، مالی و اقتصادی 
کشــور" در جزیره هندورابی تاکید کــرد و افزود: یکی از 
اولویت های اصلی سازمان منطقه آزاد کیش فراهم نمودن 

مقدمات سرمایه گذاری در این پروژه عظیم کشور است. 

مظفری در خصوص تعیین تکلیف پروژه شهر آفتاب 
کیش گفت: ضمن این که بانک های پارسیان و آینده در این 
پروژه ســهیم هستند و بخش عمده مشکلات آن حل شده 
اســت، تلاش می کنیم این پروژه به شکل مناسب فعالیت 

خود را از نو آغاز کند. 
مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد کیش در رابطه با لغو 
معافیت مالیاتی مناطق آزاد افزود: برای حفظ فلسفه وجودی 
مناطق آزاد، معافیت مالیاتی نباید لغو شود و از نظر حقوقی 

موضوع در حال پیگیری است. 
یاسین مطهری زاده رئیس دادگستری کیش با بیان این 
که راه اندازی سیســتم خدمات الکترونیکی قضایی باعث 
کاهش هزینه ها و صرفه جویی زمان مراجعه کنندگان به این 
مجموعه شده اســت گفت: تا کنون 26 هزار پرونده وارده 
و تعداد 27 هزار پرونده مخدومه داشتیم که از این تعداد  1 

هزار و پانصد پرونده نیز به ســازش منتج شده است.گفتنی 
اســت در نشست صمیمانه به مناسبت گرامی داشت هفته 
قوه قضائیه که با حضور غلامحســین مظفری رئیس هیئت 
مدیره و مدیرعامل، سید محمدرضا مداح مشاور و مدیرکل 
حوزه مدیریت، ناصر آخوندی معاون توســعه مدیریت، 
سعید پورعلی معاون فرهنگی و اجتماعی، علیرضا علوی 
رضــوی مدیر روابط عمومی و امــور بین الملل و محمود 
افتاده مدیر حقوقی، املاک و قراردادهای ســازمان منطقه 
آزاد کیش، ابوالفضل طیبی مدیرعامل شــرکت عمران، آب 
و خدمات منطقه آزاد کیش با یاســین مطهری زاده رئیس 
دادگستری کیش، محمد عباسی دادستان عمومی و دادگاه 
انقلاب در دادگستری کیش و همکاران این مجموعه برگزار 
شد؛ مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش با اهدای لوح تقدیر 

از تلاش و زحمات این مجموعه تشکر و قدردانی کرد. 

اقتصاد کیش رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان با بیان اینکه در حال حاضر 
در نقطه اوج پیک کرونا در اســتان هرمزگان قرار داریم، اظهار کرد: آمار فوتی های استان رو به 

تک رقمی شدن می رود و نشان از بهبود آمار فوتی هاست. 
دکتر حســین فرشیدی صبح روز گذشته  در نشست خبری ویدئویی، افزود: بیمارستان 
شــهید محمدی بندرعباس با عمر بیش از 40 ســال و تأسیسات فرسوده در حال کار است که 
قرار است با کمک بیش از ۵0 میلیارد تومانی نیز از سوی دولت و دکتر نوبخت بتوانیم تجهیز و 

بهسازی بیمارستان شهید محمد بندرعباس را در دستور کار قرار دهیم.
وی با بیان اینکه بحث تجهیز بیمارستان شریعتی بندرعباس آغازشده و به صورت موقت و 
عملیاتی در این ماه امیدواریم این بیمارستان را تحویل بگیریم، خاطرنشان کرد: باید از استاندار، 
مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس و سازمان برنامه و بودجه استان هرمزگان در همراهی و 

پیگیری مشکلات دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان تقدیر کنم.
فرشیدی با اشاره به بهبود روند آمار کرونا در استان هرمزگان، اظهار کرد: آمار فوتی های 

استان رو به تک رقمی شدن می رود و نشان از بهبود آمار فوتی هاست.
وی با بیان اینکه تعداد کرونا مثبت در هرمزگان رو به افزایش است، خاطرنشان کرد: اما 
تعداد بستری های کرونایی نیز ثابت است و تعداد مرخصی ها در حال پیشی گرفتن از بستری 

است و این نشانه خوبی برای ماست.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان با اشاره به اینکه با ادامه این روند از پیک کرونا 
در هرمزگان در آینده ای نزدیک عبور می کنیم، اضافه کرد: اکنون ۳0 نفر در بخش )آی.سی.یو( 

حضور دارند و متأسفانه در وضعیت مناسب جسمانی قرار ندارند.
وی با بیان اینکه برای شهرستان بشاگرد سه آمبولانس ویژه برای مناطق صعب العبور منطقه 
در نظر گرفته ایم، عنوان کرد: در حال حاضر در نقطه اوج پیک کرونا در اســتان هرمزگان قرار 

داریم به ویژه در شهر بندرعباس که این موضوع نیز قله قرار دارد.
فرشیدی با اشاره به اینکه هیچ گاه آمار را کتمان نمی کنم و نکرده ام، افزود: دو گروه بیمار 
وجود دارد گروهی که علامت ندارد و در حال فعالیت هستند و گروهی دیگر علامت دارند که 

از زمان شروع علامت تا دو هفته باید قرنطینه و در معرض دیگر نباشند.
وی با بیان اینکه بیش از 2۵0 کادر درمان و بهداشتی هرمزگان به کرونا مبتلا شده که 40 
درصد از آن ها پس از بهبود به سرکار بازگشته اند، خاطرنشان کرد: از ابتدای مردادماه یک تا دو 

هزار نفر را به صورت تصادفی تحت آزمایش سرلوژی قرار خواهند گرفت.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان در پاسخ به سؤال ایسنا، تصریح کرد: از کادر 
درمانی و دانش آموخته های هرمزگان و سایر استان ها نیز به کارخواهیم بست و اعلام کرده ایم 
حتی حاضریم قرارداد 89 روزه هم ببندیم.وی با بیان اینکه به دنبال به کارگیری جذب نیروی 
جدید هستیم، اظهار کرد: در برخی شهرستان ها نیز با کمبود متخصص روبه رو هستیم و تقاضای 

جذب نیرو کرده ایم.
فرشــیدی با اشاره به اینکه تخت بستری بیمار و دارو به اندازه کافی در هرمزگان موجود 
است، اضافه کرد: تخت به اندازه کافی موجود و نیازی به اعزام بیماران به استان های معین نداریم 
و روزانه 20 تخت به مجموعه مراکز درمانی استان هرمزگان اضافه می کنیم که از روز گذشته این 
نیاز احساس نشده است.وی با بیان اینکه بحث دو هفته قرنطینه ای هرمزگان مطرح نیست بلکه 
محدودیت های دیگر نیز از ســوی استاندار به صورت پیشنهادات به ستاد ملی کرونا ارائه شده 
اســت، افزود: تا زمانی که ســتاد ملی کرونا تصمیم گیری نکند، نمی توانیم در این خصوص 
اظهارنظری کنیم.رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان با اشاره به اینکه حقوق کادر درمان 
امروز با افزایش ها و اعمال جدید صورت گرفت، عنوان کرد: معمولاً 99 درصد جوان ها بدون 
علامت کرونا هســتند و این درصد در سنین بالاتر به 80 درصد می رسد.وی ادامه داد: پلاسما 
درمانی را شروع کرده ایم و طرح کشوری است که بر روی بیش از 10 نفر این امر رخ داده است 

و کمیته علمی دانشگاه علوم پزشکی مشخص می کند که بر روی چه کسی باید انجام شود.

در نقطه اوج پیک کرونا در 
هرمزگان هستیم

رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان:

اقتصاد کیش -دکتر مظفری مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد کیش با تاکید بر مسئولیت 
اجتماعی سازمان منطقه آزاد کیش در مقوله ورزش؛ ارتقاء کیفیت در این حوزه را جزء اصول 
اساسی سیاست های سازمان دانست و از اعضای هیئت امنای موسسه ورزش و تفریحات سالم  

کیش خواست تا با این نگاه در جهت  رشد و توسعه ورزش در جزیره کیش حرکت کنند  .
به گزارش خبرنگار اقتصاد کیش؛ دکتر غلامحســین مظفری مدیرعامل سازمان منطقه 
آزاد کیش با اعضای هیئت امنای موسسه ورزش و تفریحات سالم کیش پیرامون مسائل جاری 

ورزش  و تشریح برنامه های پیش رو دیدار و گفت و گو کرد.
دکتر مظفری در این دیدار  گفت: نگاه  ما به ورزش هیچگاه نگاه اقتصادی نبوده و نخواهد 
بود بلکه  از ورزش به عنوان یک فعالیت اجتماعی یاد می شود و جزء مسئولیت های اجتماعی  

ما در سازمان منطقه آزاد کیش است. 
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش با تاکید بر اینکه  هیچ گاه به ورزش به عنوان یک بنگاه 
سودده   اقتصادی نگاه نمی شود، افزود: در عین حال باید تا جایی که امکان دارد ظرفیت های 
مغفــول مانــده اقتصادی  ورزش را فعال کرد و از پیوند این دو در جهت ارتقا کیفیت خدمات 
ورزشی کمک گرفت. وی به برنامه ریزی کوتاه مدت و میان مدت ۳ تا 4 ساله برای این منظور  
اشاره کرد و گفت: در چنین برنامه ریزی همه جوانب را در نظر بگیریم و به رشد و توسعه ورزش 

در حوزه های مختلف و ارتقا کیفیت آن  فکر کنیم.
دکتر مظفری با اشاره به اینکه  علاقمندیم فعالیت های ورزشی با کیفیت بسیار خوب در 
جزیره کیش صورت گیرد، افزود: بعد از تاخیری طولانی به دلیل شیوع بیماری کرونا و توقف 
فعالیت ها، بحث ساماندهی اماکن ورزشی به جد در دستور کار است و باید بخش خصوصی 
علاقمند به این حوزه را تا جایی که امکان دارد وارد فعالیت ها نماییم و با توان بخش خصوصی 
ورزش را توسعه دهیم، در این راه خوشبختانه گرایش بخش خصوصی به سمت ساخت اماکن 

ورزشی استاندارد وجود دارد .
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش افزود: در بحث تعمیرات  و بازسازی فضاهای ورزشی 
دچار اشکالاتی هستیم  که از گذشته وجود داشته  و امروز هم با شرایط مطلوب فاصله بسیاری 
دارد. وی شناسایی ، بازسازی و  به روزرسانی اماکن ورزشی جزیره را مهم ارزیابی کرد و افزود: 
باید بتوانیم ضمن ارائه خدمات  روزانه به علاقمندان و ورزشــکاران ، ظرفیتی برای اقدامات 

جدی در حوزه گردشگری ورزشی فراهم آوریم.
دکتر مظفری گفت: در حوزه ساخت و ساز و ایجاد فضاها باید تلاش بیشتری انجام شود و 
فرصت خوبی را بعد از دوره کرونا برای برگزاری  اردوهای مختلف داریم . وی گفت : اگر هنر 
به خرج بدهیم در این دوره می توانیم بسیار موثر واقع شویم .وی با تاکید بر توجه به زیرساخت 
های ورزشی جزیره کیش گفت : باید به حدی قوی عمل کنیم که تمامی تیم ها در رشته های 
مختلف ورزشی  به صورت خودخواسته برای برگزاری مسابقات و اردوها در کیش علاقه مندی 

نشان دهند و مشتاق برگزاری اردوهای خود در جزیره کیش باشند .
مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش افزود: تهدید کرونا را می توان به یک فرصت تبدیل 
کرد و در شرایط کنونی با توجه به نرخ ارز، مشکلات اقتصادی و ... تمرینات  و اردوهای مختلف 
ورزشی تیم ها  را به سمت جزیر کیش سوق داد که بخشی از آن مدیریت شده است و بخشی 
دیگر نیاز به پیگیری دارد. دکتر مظفری با اشاره به اینکه مجموعه های مختلف مانند: فدراسیون 
پارالمپیک و کشورهای عضو اکو علاقمند به سرمایه گذاری و فعالیت  در جزیره کیش هستند، 

گفت: تفاهم نامه ها به امضای طرفین رسیده است اما باید پیگیری شود .
دکتر مظفری در پایان گفت: توقع و انتظار این اســت که با پیوســتن موسسه ورزش به 
هلدینگ شرکت توسعه و سرمایه گذاری سازمان منطقه آزاد کیش فعالیت ها به سمت ارتقای 
کیفیت پیش برود .وی گفت :  شــرکت توســعه و سرمایه گذاری کیش حامی موسسه ورزش 
خواهد بود و سازمان منطقه آزاد کیش قطعا به مسئولیت اجتماعی خود در حوزه ورزش اعتقاد 

دارد و ان را بخوبی به انجام خواهد رساند. 
در این نشست دکتر آخوندی معاونت مدیریت توسعه منطقه آزاد کیش – مداح مدیر کل 
حوزه ریاست سازمان – امیری خراسانی سرپرست موسسه ورزش و تفریحات کیش – نظری 
مدیر عامل شرکت سرمایه گذاری و توسعه کیش و ارزانی دیگر عضو هیات امنا موسسه ورزش 

و تفریحات کیش حضور داشتند.

مسئولیت اجتماعی سازمان منطقه آزاد 
کیش  در حوزه ورزش حائز اهمیت است

دکتر مظفری در جلسه هیئت امنای موسسه ورزش و تفریحات سالم کیش؛

اقتصاد کیش -نماینده مردم بندرعباس در مجلس یازدهم با اشاره به افزایش آمار کرونا در 
استان هرمزگان تأکید کرد که به دنبال رایزنی با ستاد مرکزی کرونا به منظور تعطیلی دو هفته ای 

ادارات استان و قرنطینه هستیم.
احمد مرادی  درباره آخرین وضعیت شیوع ویروس کرونا در استان هرمزگان بیان کرد: ما 
جلسه ای با معاون درمان وزیر بهداشت برگزار کرده و ایشان در منطقه حضور یافته و بازدیدی 
میدانی داشتند. یکی از مشکلات استان که از قبل نیز با آن مواجه بودیم بحث کمبود امکانات 
و تجهیزات درمانی اســت. در این جلســه معاون وزیر بهداشت قول هایی در خصوص تأمین 
تخت های آی سی یو و دستگاه های اکسیژن ساز و سایر تجهیزات مورد نیاز برای درمان بیماران 
کرونایی دادند.وی در ادامه اظهار کرد: اکنون آمار شیوع کرونا در استان هرمزگان رو به افزایش 
است و پیشنهاد ما تعطیلی دو هفته ای ادارات و قرنطینه کامل است. اکنون استانداری در حال 

رایزنی با ستاد مرکزی کرونا برای اخذ مجوز لازم برای اجرای این طرح است.
نماینده مردم بندرعباس در مجلس یازدهم تصریح کرد: از ســوی دیگر توزیع ماسک و 
مواد ضدعفونی کننده باید انجام شود. مردم نیز رعایت فاصله گذاری اجتماعی و پروتکل های 

بهداشتی را باید در اولویت قرار دهند.
مرادی در پایان تأکید کرد: ما در حال رایزنی به منظور استفاده از ظرفیت نیروهای مسلح 
هستیم. قرار است مجمع نمایندگان استان و استانداری و رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان با 

آقای نوبخت جلسه ای داشته و به دنبال جذب حمایت از صندوق توسعه ملی هستیم.

به دنبال تعطیلی دو هفته ای ادارات 
و قرنطینه استان هرمزگان هستیم

نماینده مردم بندرعباس در مجلس یازدهم ؛


